

Ved mødet d. 16/3 2017 var der følgende til debat:

Vedr.

Økonomi

Formanden vil forsøge at indhente økonomioplysninger, eller få dem tilsendt fra kasserer inden hvert møde så vi kan følge bedre med i status

Vandskaden i klubhuset skal repareres så toiletter kan fungere igen – Carl-E snakker med Heino om han kan ordne.

Klubhuset skal rettes op – Tyge tager sig af det med taget hvis det ikke kan vente til sommer med at lægge rygning og tagrender.

Quintus sættes til at lave terrasse ved klubhuset – Trolle kontaktes for at lave terrassen sammen med Quintus - Tyge snakker med Trolle.

Tyge kontakter Lisbeth Østergaard vedr. sportspladsen og opstillinger af effekter på pladsen.

Carl E Hører Heino om hvad Heinos planer med bådene er.

Der er sendt en ansøgning vedr. landsbyklynge samarbejde – ansøgning bliver lagt på facebook

Folderen til ny- tilflyttere er komplet og klar til omdeling til nye borgere. 15 borgere skal besøges – Carl-e – Jesper D. og Arne tager på besøg og deler foldere ud – Arne fordeler opgaverne – rudmefolder mangler kontaktinfo og henvisning til hjemmesider. Korrektur vil blive rundsendt så der kan indgå kommentarer snarest.

Udviklingsplan skal gennemlæses og godkendes i den endelige form før udgivelse

19/4 årsmøde friskolen kl. 19:30 Tyge og Arne planlægger

Rudme kommer i Espeposten – Tyge har god kontakt til egnsavis i Espe der gerne vil have Rudme nyheder spredt i Espe.